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GF 2010
Generalforsamling 2010, Referat
H/F SØNDERBRO

AMAGER FÆLLED

REFERAT AF 34. ORDINÆRE GENERALFORSAMLING

TIRSDAG DEN 23. MARTS 2010.

Til stede var repræsentanter fra 119 haver, svarende til 41 % af haveforeningens medlemmer.

Formand Brian Birkling bød velkommen. .

Ad.1) Valg af to dirigenter:

Brian foreslog Steen Boesen og Søren Palm som dirigenter

Steen Boesen (have 285) og Søren Palm (have 172) blev valgt. Steen takkede for valget på dirigenternes vegne,
og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

Ad.2) Valg af Stemmeudvalg:

Frank have 85

Henning have 152

Maria have 195

Kim have 211

Arne 213

Jørgen have 273

Ad.3 Bestyrelsens beretning.

Formanden aflagde beretningen på bestyrelsens vegne. (Beretningen er vedlagt bagest i referatet.)

Der var ingen kommentarer til beretningen, der blev enstemmig vedtaget.

Minigolfbanen:

Bent Kühn redegjorde for forløbet, med hensyn til den nye belægning på banerne. Der har været mange problemer
med det. Det sidste der er lovet er, at banerne skulle være klar senest 1. maj 2010.

Ad.4) Orientering fra festudvalg og regnskab.

Lasse takkede for de 7 år, hvor han havde været i festudvalget. Han var meget villig til at hjælpe det kommende
festudvalg med kontakter til de folk, han har haft handlet med.

Elisabeth (have 191) meddelte at der var lavet en "pakke" hvor der var 7 fra det tidligere udvalg, der gerne ville
danne et nyt festudvalg.

Brian meddelte at det vil blive taget op på generalforsamlingen den 2. maj, hvor der skal vælges et nyt udvalg.

Ad.5) Regnskab.

Benny gennemgik regnskabet, og hæftede sig særlig ved at renovationen var steget voldsomt.

Tømning af toiletvogne var også en stor udgift.

Gulvet i Perlens køkken var udskiftet.

Lasse (have 196). Spurgte om, hvad sker der med badevognen.
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Benny: Det tages op senere, og pengene (196.000) står der, men skal nok flyttes.

Ulla (have32) Hvad er gælden til Københavns kommune ( 81.214 kr).

Benny: Det er en regning for renovation.

Regnskabet blev godkendt.

Ad. 6) Budget 2010 og kontingent.

Benny forklarede at der var sket en fejl fra trykkeriet, så at budgettets indtægtsside ikke var med, men først omdelt
nu.

Bjarne (have 194) Mente ikke, at købmanden skulle have betaling for strøm. Det er mange penge, og samtidig er
han huslejefri. Der er mange, der ikke bruger købmanden.

Brian: Det er en generalforsamlingsbeslutning og der er ikke sat længde på.

Peter: Det er godt med en købmand, og han skal støttes.

Budgettet blev vedtaget.

Ad.7) Indkomne forslag.

1: Forslag om mulighed for at lægge strøm ind i H/F, uden udgifter for den.

Niels (133). Det er ikke et forslag om el, men et forsøg på at få alle de uklare informationer, der kommer, skrevet på
alm. Dansk.

Brian: Bestyrelsen støtter forslaget.

Peter (have 32) Det er et godt forslag, som ikke stopper al udvikling.

Petter (have 175) Der vil blive lagt materiale om tilbuddet på strøm ved udgangen.

Lasse (have 196) Et udvalg vil gå i gang med at indsamle stemmer, så vi kan komme i gang med strøm.

Brian: Der skal være garanti for skader ved nedgravningen af kabler, såsom telefonledninger og dræn.

Peter (have 32) Tilbuddet er med evt. reetablering.

Marianne (have 124) Vil strømmen få indflydelse på vurderingen af haven ved salg.

Benny: Dong afgift kommer udover vurderingen.

Kim (have 211) Er forvirret over forslaget, og mener ikke at det kun er et forslag, men flere.

Steen: Det er kun et forslag.

Forslaget blev vedtaget.

2: Formål og virke for et kommende festudvalg.

Brian: Begrundede forslaget.

Lasse (have 196) Der er plusser og minusser ved forslaget, men stemmer for det.

Faxe (have 199) Mener ikke at de "citater" hører hjemme der, men anbefaler forslaget.

Forslaget blev vedtaget.

Ad. 8) Valg:

A: Kasserer: Benny Pedersen blev genvalgt.

B: Best. medlem: Bent Kühn afgår / nyvalg Winnie (have 196)

C: Best. medlem: Clay Larsen blev genvalgt.

D: Best. supl.: Connie Jensen blev genvalgt
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E: Best. supl.: Nyvalg / Maria Taglioni (have 195)

F: Revisor: Niels Nielsen blev genvalgt.

G: Revisorsuppleant: Gitte Taglioni blev genvalgt.

H: Revisorsuppleant: Nyvalg / Petter Künell

Brian afsluttede med en tak til forsamlingen og meddelte at der er:

Generalforsamling om Formål og virke for kommende festudvalg +

Standerhejsning og pligtarbejde den 2 maj 2010.

Eludvalg holder stiftende generalforsamling lørdag den 8 maj 2010. kl. 14,00

 Udskriv


